

TOP LOKACIJA, Trg Republike, 60m2 ID#4882

Cena: 800,00 EUR

www.oglas.rs

Kategorija: Stanova (Nekretnine, Izdavanje)
Lokacija: Trg Republike (Srbija, Beograd, Stari Grad)

Sobnost: Dvosoban
Opremljenost: Namešten
Kvadratura: 60
Grejanje: Gradsko
Nivo u zgradi: 2. sprat

Šifra oglasa: 03-3768035
Datum postavljanja oglasa: 31.01.2026

Kontakt: NEKRETNINE IKAT DOO BEOGRAD-ZEMUN
Telefon: 060/5449-002



Dodatne informacije:

Lift, Internet, Telefon, Satelitska, kablovska TV, Klima

Tekst oglasa:

U prilici smo da ponudimo odličan, svetao salonski stan u samom centru grada, nadomak Trga Republike. Idealno za ljubitelje života u najužem gradskom jezgri, U neposrednoj blizini samog šetališta u Knez Mihailovoj, Narodnog pozorišta, Narodnog muzeja, Kalemegdana i mnogih drugih sadržaja i znamenitosti Stan se prostire na prostranim 60m². Nalazi na drugom spratu, odlično održavane starije zgrade, sa liftom. U pitanju je dvosoban salonski stan, koji se sastoji iz ulaznog hodnika, dnevnog boravka, velike spavaće sobe, kuhinje i izdvojene trpezarije i kupatila. Izdaje se namešten TV, klima, internet, kablovska, veš mašina Centralno grejanje Za svaku preporuku Depozit Uknjižen Agencijska provizija 50% Kontakt telefoni : 011/6707565; 060/5449-002; 011/2015-718 Za više informacija posetite naš sajt

<https://www.ikatnekretnine.com/> We have the opportunity to offer an excellent, bright salon apartment in the very center of the city, close to Trg Republike. Ideal for lovers of life in the city center, In the immediate vicinity of the promenade in Knez Mihailova, the National Theater, the National Museum, Kalemegdan and many other facilities and sights The apartment covers a spacious 60m². It is located on the second floor of a well-maintained older building, with an elevator. It is a two-room salon apartment, which consists of an entrance hall, a living room, a large bedroom, a kitchen and a separate dining room and bathroom. It is furnished TV, air conditioning, internet, cable, washing machine Central heating Deposit Agency commission 50% Contact phones: 011/6707565; 060/5449-002; 011/2015-718 For more information, visit our website <https://www.ikatnekretnine.com/> Мы предлагаем отличную, светлую квартиру-студию в самом центре города, недалеко от площади Республики. Идеально подходит для

любителей городской жизни, в непосредственной близости от набережной имени Кнеза Михайлова, Национального театра, Национального музея, Калемегдана и многих других достопримечательностей и объектов инфраструктуры. Квартира площадью 60 м². Расположена на втором этаже хорошо сохранившегося старого здания с лифтом. Это двухкомнатная квартира-студия, состоящая из прихожей, гостиной, большой спальни, кухни, отдельной столовой и ванной комнаты. Меблирована. Телевизор, кондиционер, интернет, кабельное телевидение, стиральная машина. Центральное отопление. Залог. Комиссия агентства 50%. Контактные телефоны: 011/6707565; 060/5449-002; 011/2015-718 Для получения дополнительной информации посетите наш веб-сайт <https://www.ikatnekretnine.com/>

www.oglas.rs

Free Press d.o.o Šafarikova 15, 21000 Novi Sad, +381 21 48 04 555